
2025D23678 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Financiën heeft een aantal vragen voorgelegd
aan de Minister van Financiën over de Wijziging van de begrotings-
staat van het Ministerie van Financiën (IXB) en de begrotingsstaat
van Nationale Schuld (IXA) voor het jaar 2025 (wijziging samen-
hangende met de Voorjaarsnota) (Kamerstuk 36 725 IX).

De voorzitter van de commissie,
Nijhof-Leeuw

Adjunct-griffier van de commissie,
Van der Steur
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Nr Vraag

1 Kunt u een overzicht geven van de taakstelling in het kader van de 22% besparing op
apparaatskosten voor de komende vijf jaar?

2 Wat is de realisatie van deze taakstelling voor het jaar 2024 en wat is de voortgang voor
2025?

3 Welk deel van die taakstelling wordt ingevuld vanuit apparaatsgelden en welk deel
vanuit andere middelen en welke zijn dat?

4 Welke ICT-vernieuwingen zullen niet of later plaatsvinden als gevolg van de taakstelling
op apparaatskosten?

5 Welk deel van deze taakstelling slaat neer bij uitvoeringsorganisaties en wat zijn hier de
operationele gevolgen van?

6 Welke kaders hanteert de Minister voor het realiseren van de taakstelling op de
apparaatsuitgaven?

7 Kunt u een overzicht geven in de ontwikkeling van externe inhuur in de afgelopen vijf
jaar en de doelstelling voor de komende vijf jaar?

8 Hoeveel heeft de Hersteloperatie toeslagen tot nu toe in totaal gekost?
9 Wat is de verwachting dat de Hersteloperatie toeslagen in totaal gaat kosten?
10 Welk bedrag en welk percentage van de tot nu gemaakte kosten voor de Hersteloperatie

toeslagen heeft betrekking op «uitvoeringskosten»?
11 Klopt het dat in deze begroting de staatsgarantie voor TenneT geregeld wordt? Hoeveel

geld kan TenneT hiermee lenen voor de verzwaring van het net om netcongestie tegen
te gaan?

12 Kunt u ter bevordering van de leesbaarheid en verhoging van het informatiegehalte van
de memorie van toelichting van de suppletoire begroting in volgende suppletoire
begrotingen in enkele zinnen de achtergrond toelichten van een wijziging in het
kasritme van middelen ten behoeve van de compensatie van aanvullende schade en
wat dit concreet betekent voor betrokken ouders, kinderen en ex-partners?

13 Kunt u aangeven of u het totaalbudget van 11 miljard euro voor het herstel van de
kinderopvangtoeslagaffaire nog afdoende en realistisch acht?

14 Hoeveel middelen zijn er in totaal vrijgemaakt in de Voorjaarsnota voor het bevorderen
van de digitale soevereiniteit van uw departement en de relevante zbo’s en
agentschappen?

15 Zijn de bedragen voor de naleving van de sancties voldoende voor de uitvoeringsorga-
nisaties van Financiën?

16 Hoe moet de reservering voor TenneT Duitsland gezien worden in relatie tot de plannen
voor de verkoop of beursgang TenneT Duitsland?

17 Kan aangegeven worden welke mitigerende maatregelen eerder genomen zijn om de
verliesraming EIB-EGF te beperken?

18 Wat zijn de gevolgen van de kasschuiven scan en detectie voor het tempo en de
planning van de ambitie op dit terrein?

19 Er worden extra middelen toegevoegd c.q. overgeheveld voor het budget personeel,
opdrachten, etc. in 2025, 2026, 2027 en 2028; hoe moet dit gezien worden in relatie tot
de voortgang van de hersteloperatie?

20 De Integrale Beoordeling is bijna afgerond en zal in 2025 volledig worden afgerond; wat
betekent dit qua aantallen fte (afname), en hoe moet dit gezien worden in relatie tot het
extra budget voor personeel en opdrachten?

21 Kan uitgelegd worden wat de gevolgen zijn van de verdeling van de HLA taakstelling bij
de Belastingdienst, Douane en Toeslagen?

22 Waarom wordt de vertaling van het amendement-Bontenbal bij de OCW-begroting
geregeld via de post «nog niet verdeelde middelen» binnen artikel 1 (belastingen)? Wat
zijn daarvan de gevolgen? Hoe wordt dit in de komende jaren geregeld?

23 Wat is 5,4 miljoen euro voor een bijdrage voor categoriemanagement? Wat is
categoriemanagement?

24 Kunt u specificeren om welke verschillende overboekingen met andere begrotingen het
gaat?

25 Kan er een overzicht gegeven worden van de dividendramingen van alle staats- en
beleidsdeelnemingen en de oorzaken daarvan?

26 Kan er uitleg gegeven worden over de aanpassing van de renteontvangsten van
TenneT?

27 Kan er een nadere uitleg komen van de naar verwachting lagere rentelaten vaste schuld
als gevolg van het financieringsplan 2025?

28 Klopt het dat er een verschuiving is van vaste schuld (29,1 miljard euro minder) naar
vlottende schuld (28,2 miljard meer)? Wat zijn daarvan de voor- en de nadelen?

29 Wat zijn de gevolgen van het verlagen van het budget voor personele uitgaven van de
Belastingdienst? In hoeverre is dit ook zo bij de Douane en Toeslagen? En hoe past dit
in het uitgangspunt uitvoeringsorganisatie zoveel mogelijk uit te sluiten?

30 De post overig wordt bijgesteld onder meer voor bancaire kosten in Saba; kan daar
uitleg over gegeven worden, waar gaat het precies om, waarom niet ook Sint Eustatius
en Bonaire?

31 Kan een overzicht gegeven worden van de te ontvangen premie voor de garanties van
de Staat in relatie tot Tennet?
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32 Er is een toename van de uitvoeringskosten van ADSB (Atradius) voor de exportkrediet-
verzekeringen, deze worden gedekt uit de begrotingsreserve; over welke begrotingsre-
serve gaat het en in hoeverre is dit gebruikelijk en/of verantwoord, waar was/is de
begrotingsreserve voor bedoeld?

33 De afhandeling van de schulden in het kader van de Toeslagenaffaire door Sociale
Banken Nederland is voor 2025 en 2026 vrijwel afgerond volgens de voortgangsrappor-
tage; om hoeveel geld gaat het precies (omdat het als totaal van meerdere opdrachten
is weergegeven), en waarom is dit nodig?

34 Er is al een uitgewerkt plan voor een alternatief met betrekking tot de kinderopvangtoe-
slag. Waar is de benoemde verkenningsfase op gebaseerd?

35 Om welke vrije middelen voor (schade-)vergoedingen die herverdeeld zijn over het
budget voor dwangsommen gaat het?
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